
                                                                                   Číslo materiálu:  15/01 

Komise: Cestovního ruchu 

Datum:   14. 1. 2019 17,00 hod 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 

 
 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

O. Dekojová, V. Bořil, J. Vavřička, L. Fantová, K. Koubský, T. Morawski Kambourová 
 
 
M. Starý, V. Veselý 

 
 
 
 
G. Březinová 

Člen RM: S. Doušová 

Příští jednání: 28. 2. 2019, od 19:00, malá zasedací síň, Dačického dům  

 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání komise CR ze dne 14. 1. 2019 

 

II. b e r e n a v ě d o m í 

rezignaci pana V. Veselého na členství v komisi cestovního ruchu 

 

III. s ch v a l u j e  

volbu předsedy komise cestovního ruchu a ustanovuje předsedou komise cestovního 

ruchu pana Víta Bořila 

 

IV. v o l í 

paní Gabrielu Březinovou a paní Editu Dvorskou členkami komise cestovního ruchu 
 

 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Zahájení 

E. Tivodarová přivítala všechny přítomné, zahájila jednání a konstatovala, že se komise sešla 

v usnášeníschopném počtu 6 členů. 

 

2. Představení členů  

Následně proběhlo představení všech přítomných členů. Každý uvedl důvod, proč by rád působil v komisi a jaká 

témata v rámci cestovního ruchu navrhuje k projednání v komisi. S. Doušová by ráda nastavila užší spolupráci 

mezi komisí CR a komisí pro rozvoj města a kulturní komisí. Mnohá témata se totiž prolínají.  

 

3. Aktuality z CR v Kutné Hoře 

E. Tivodarová představila aktuální situaci v oblasti CR v Kutné Hoře, vysvětlila prozatímní ukončení fungování 

Fondu cestovního ruchu, zodpověděla dotazy ohledně programu a trhů v adventním období 2018, představila 

aktuální návštěvnost památek za rok 2018. 

 

4. Okruhy témat 

Členové diskutovali o tématech, která jsou potřeba řešit. Nejprve se členové dotazovali na koncepci pro advent 

2019. S. Doušová odpověděla, že materiál s návrhem bude řešen v RM.  

Dále se řešily podmínky pro stánkaře, kteří mají zájem prodávat u památek (ulice Barborská). Členové komise 

by rádi navrhli koncepční řešení. E. Tivodarová vznese dotaz na Technické oddělení. 

K. Koubský upozornil, že diskutovaná témata souvisí spíše s kulturní komisí, rád by se zaměřil na cestovní ruch 

a nastavil strategii, definoval jaké má Kutná Hora limity – např. parkování, ubytovací kapacity. Chce řešit 

zkvalitnění služeb a využití chytrých technologií (Smart city). 

T. Morawski Kambourová upozornila na nedostatečnou spolupráci mezi jednotlivými subjekty. Proběhla 

diskuse na téma společných vstupenek do památek. Nyní existují 2 varianty, je tedy záměr nabídku rozšířit. 

K. Koubský zmínil, že spolupráce fungovala v rámci FCR, který je třeba obnovit. Dále se diskuse týkala 

zlepšování infrastruktury ve městě – značení, sociální zázemí pro turisty, parkování atd. 

J. Vavřička konstatoval, že by v KH měli provázet místní kvalifikovaní průvodci. S. Doušová navrhla řešit 

místní vyhláškou. Dále pokračovala diskuse o možnosti certifikace místních průvodců pro všechny turisty – i 



skupinové zájezdy. O. Dekojová upozornila, že je nutné sehnat odborníka, který může provádět 

školení/zkoušky. Možnosti řešení je nutno prověřit. 

 

5. Volba předsedy komise 

Členové komise navrhli a odhlasovali předsedu komise, pana Víta Bořila. 

 

6. Jmenování členů komise 

Členové komise souhlasili s přijetím paní Gabriely Březinové a paní Edity Dvorské do komise cestovního 

ruchu. 

 

4. Různé 

S. Doušová navrhla do příště udělat SWOT analýzu, abychom si vytyčili konkrétní cíle a postupně je plnili. 

T. Morawski Kambourová navrhla udělat pravidelné setkávání se zástupci komise kulturní a komise pro rozvoj 

města. 

J. Vavřička vznesl dotaz, zda je možné posunou noční hodinu paušálně na víkendy v hlavní sezóně.  

K. Koubský, reagoval, že je to možné nejspíš pouze na kulturní akce. S. Doušová doplnila, že akce musí být 

nahlášena co nejdříve - jde jako materiál do RM hromadně. 

V. Bořil navrhl průzkum veřejného mínění obyvatel KH v oblasti cestovního ruchu a kultury. 

 

Předseda navrhne termíny dalšího setkání komise pomocí doodle.com 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise doporučuje přijmout nové členky komise - paní Gabrielu Březinovou a paní Editu Dvorskou. 

4) Reakce rady města:  
 

Zapsala: E. Tivodarová 
Elektronicky ověřil: Vít Bořil 


